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Voor de meeste karpervissers gaat het niet alleen om het vangen. Natuurlijk wil je graag
vangen maar het vissen is ook een stuk beleving. Eén zijn met de natuur. In onderstaande film
wordt op een prachtige manier getoond wat je zoal aan de waterkant zou kunnen tegenkomen.
Leun achterover en geniet van deze film!

NATURE IN FOCUS: Behind the Scenes (English - 52 minutes)  from Frank Pizon  on Vimeo .
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https://vimeo.com/139906285
https://vimeo.com/user15246501
https://vimeo.com

